
 
 قسم المنح الدراسية والطلبة الدوليين

Scholarships and International Admissions Section 

 
 طريقة التقديم على المنح الدراسية للطلبة المقيدين في الجامعة:

How to Apply for a Scholarship for current QU students: 

 

ضغط بال يرُجى تقديم الطلب الإلكتروني من خلال نظام البانروترغب في التقدم للحصول على منحة دراسية،  في حال كنت طالبًا في جامعة قطر

 :التاليةواتباع الخطوات  ”Enter Secure Area“على 

 

Enrolled students at the Qatar University interested to apply for a schoalrship, kindly do the online 

application through the Banner system by choosing the “Enter Secue Area” and do the following steps: 
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  :ادخل على حسابك الجامعي
Log in with your QUID and password: 

 
 :”Student Services“ختار ا

Choose “Student Services”: 
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 :”Apply For Scholarship“ثم اضغط على  ”Scholarship System“لى عضغط ا

 

Choose “Scholarship System” then choose “Apply for scholarship”: 
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 :Submit(، واضغط على Fall 2021مثال: اختر الفصل الدراسي )، ثم الدراسية المنح على التقديم صفحة إلى تحويلك سيتم

 

You will get the “Apply for a scholarship” page, then you choose the term you will apply for, (i.e. fall 

2021), then hit submit:  
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 :Submit، ثم اضغط على Scholarshipمن خلال القائمة  اختر نوع المنحة التي تريد التقديم عليها

 إذا كان والدك أو والدتك أو كلاهما يعملان في جامعة قطر فادخل الرقم الوظيفي لهم(ملاحظة: )

 

Choose the scholarship you want to apply for from the drop down table “Scholarship” then hit 

Submit: 

(Note: add the employment number of your father and/or mother if they work in the university) 
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في التاريخ عبر البريد الالكتروني المنحة  لك قراريصوف وسالمنحة طلب أنك قد قدمت  في أعلاها لتوضح لكالنهائية  الصفحةتصل الى س

 الإغلاق.عندها يمكنك طلبك،  حالةالمنحة التي قدمت لها ونوع  ستجد وفي الأسفل، مُعلن في موقع المنح الدراسيةال

 

You will reach up to this last page and you will get the message says that you have applied for the 

scholarship and you will receive the scholarship decision by email as it is announced on the 

scholarship website. Below that, you will read the scholarship type you applied for and the status of 

your application, then you may log off.  
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


